
Referat fra FAU-møte ved Å barneskole  
 
Tid: torsdag 26.01.23 kl. 17:30 (SU/SMU etterpå)  
Sted: Personalrommet på Å barneskole  
 
Deltakere:  
Karina Lund (SFO)  
Ingrid Halvorsen (1. trinn)  
Ludvik Hægeland (vara 2. trinn)  
Line Berge (3. trinn)  
David Hellås (4. trinn)  
Melinda Frislie (5. trinn)  
Erik Bredo Larsen (6. trinn)  
Bjørn Hunt, rektor  
 
Saker:  
 
Sak 59/2022-2023  
Skole-utredning: 
Det er bestilt en utredning av hvordan Lyngdal kommune skal organisere skolestrukturen. 
Hvilke skoler bør beholdes? Det blir møte for FAU i kommunestyresalen på rådhuset om 
dette 7. februar 2023 kl. 20:00. FAU inviterer med vara-medlemmene. 
Elevrådet har hatt møte ang. skolestrukturen, og det er delte meninger om man ønsker en 
stor felles barneskole eller ikke.  
Å har stort behov for utbedringer og har per dags dato ikke kapasitet til å ta imot elever fra 
andre skoler som eventuelt legges ned. Det er bekymringer for at rapporten kanskje 
fokuserer for mye på hva man kan spare på å legge ned skoler, og ikke på hvilke utgifter som 
oppstår som følge av dette. F.eks. flere skysselever, utbygginger/tiltak på gjenværende 
skoler for å få plass til de nye elevene, flere lærere ved skolene, etc.  
Lyngdal har stor aktivitet i form av utbygging av boligområder og tilflytting av familier. Vi må 
passe på at vi ikke reduserer kapasiteten ved skolene, slik at det på sikt kan oppstå 
plassmangel.  
Kommunen må gi midler til nødvendige oppgraderinger/utbygginger ved Å for at denne skal 
ha en fremtid, men det oppleves at politikerne ikke ser alvoret. 
FAU ved Å barneskole mener at Å bør bevares (eventuelt rives og bygges ny), og slik 
situasjonen er i dag er det ikke kapasitet til å ta imot elever fra andre skoler som eventuelt 
nedlegges. Vi bør fokusere på det positive ved skolen vår og hvorfor vi trenger en skole 
akkurat her! (Mange barn i skolekretsen, et område i kraftig utvikling) 
 
Sak 60/2022-2022  
Resultat foreldreundersøkelse: 
Ikke så god oppslutning på undersøkelsen, til tross for purring.  
Vi gikk igjennom resultatene fra undersøkelsen. Noen spørsmål var kanskje litt uklare og kan 
dermed ha bidratt til litt dårligere score. Kan med fordel prøve å gjøre formuleringene i 
undersøkelsen litt enklere å forstå neste gang, eventuelt utdype spørsmålene litt.   
 
 



Eventuelt: 
 
Sak 61/2022-2022  
SFO: 
Ingrid Schmidt har sluttet, og det søkes etter ny SFO-leder som forhåpentligvis vil være på 
plass i løpet av våren. Ida Marie Listøl er midlertidig SFO-leder.  
 
Til neste år vil både 1. og 2. klasse ha gratis kjernetid på SFO. Dette vil medføre plassmangel i 
enda større grad enn slik situasjonen er i år. Det må prioriteres å finne en løsning på dette 
raskt! 
 
Sak 62/2022-2022  
Elevundersøkelse: 
Det har vært holdt elevundersøkelse på 6. og 7. trinn, men tallene fra denne er ikke klare 
ennå. 
 
Sak 63/2022-2022  
Nasjonale prøver: 
Det er en markant nedgang på resultatene i forhold til i fjor, spesielt i lesing og engelsk. 
Elevene er flinke til å tolke tekster og reflektere over innholdet.  
 
 
Møter framover: 
Torsdag 16. februar 2023 kl. 17:30 
Torsdag 23. mars 2023 kl. 17:30 
Torsdag 20. april 2023 kl. 17:30 (husk å snakke om sommeravslutninger og Mygg-cup!) 
Torsdag 25. mai 2023 kl. 17:30 


